
Протокол
№ 34

Днес 22.12.2009 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 30 общински съветници. От заседание отсъстваха 
следните общински съветници:

Г-н Станислав Станоев
Г-н Иво Гигов
Д-р Тодор Тодоров
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС –

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.Председател на Общински съвет – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, започваме работа. В залата присъстват 25 

общински съветника от общо 33-ма, имаме необходимото мнозинство и кворум и можем да започнем 
работа. Откривам 34-та сесия на ОбС – Монтана, която ще бъде последна за тази година. 
Предварително ви е раздаден проекта за Дневен ред, моля ако има нови предложения за отпадане и за 
включване на нови точки в Дневния ред. Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” този Дневен 
ред да протече днешната сесия да гласува със „за”

„за” – 28, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-209/10.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно приемане на план-сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на 
битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на
такса за битови отпадъци 2010г.

2. 08-01-210/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно изменение и допълнение на Решение № 381/26.11.2009 г. на ОбС Монтана за обявяване на 
конкурс за възлагане на автобусна линия от общинска транспортна схема на Община Монтана.

3. 08-01-211/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4 
на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост.

4. 08-01-212/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на недвижим имот – земеделска земя, частна общинска собственост на оземлен 
гражданин, чрез прехвърляне правото на собственост по Наредбата за оземляване на безимотни и 
малоимотни граждани.

5. 08-01-213/11.12.09 г.Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на решение №388 от протокол №33/26.11.2009 г. на общински съвет гр. Монтана.

6. 08-01-214/15.12.09 г. Докладна записка от Ани Стаменова–Председател на ПК по Молби и 
жалби на граждани, относно приемане решение от ОбС – Монтана по молби и жалби на граждани.

7. Питания.                                                                              

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-209/10.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно приемане на план-сметка включваща необходимите разходи за 
дейностите по третиране на битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и 
определяне годишен размер на такса за битови отпадъци 2010 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от днешния Дневен ред. Моля 
вносителите? Няма. От залата? Искам да кажа, че на заседанията на комисиите детайлно бяха 
обсъждани елементите за формирането на план сметката, на промила за физически и юридически 
лица и другите подробности по предложената план сметка, произлизаща от съответно от ДТБО, ОП 
„Чистота”, озеленяването и всички онези необходими елементи, които са включени в настоящата 
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план сметка, която е предложена пред вас. Има ли от залата, които да желаят да вземат отношение? 
Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване по първа точка от днешния Дневен ред.  

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев     ----
Иван Славчов ---- д-р Тодоров    ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров     За
Иво Иванов  За Юлиан Александров  За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 392

На основание чл. 21 ал. 1 т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 15, чл. 17 и 19 (а) от Наредба за определяне и 
администриране на местните данъци и такси и цени на услуги

Общински съвет - Монтана
Реши:

І. Одобрява план-сметките за необходимите средства за сметосъбиране, 
сметоизвозване, обезвреждане на ДТБО и чистотата на населените местата в териториите за 
обществено ползване в размер на 2896730 лв.

ІІ. Определя годишен размер на таксата за сметосъбиране, сметоизвозване, 
обезвреждане на ДТБО с повторяемост на извозване, съгласно заповед № 2605/27.10.2009г. на 
Кмета на Община Монтана и поддържане чистотата на територията за обществено ползване 
в следните населени места в Община Монтана:

 Монтана 
 Безденица
 Белотинци
 Благово
 Винище
 Вирове
 Войници
 Габровница
 Г.Вереница
 Г.Церовене
 Д.Белотинци
 Д.Вереница
 Д-р Иосифово
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 Д.Рикса
 Клисурица 
 Крапчене
 Липен
 Николово
 Славотин
 Смоляновци
 Студено буче
 Стубел
 Сумер 
 Трифоново
Както следва:
III. По субекти
1. Физически лица
1.1. 3а недвижими имоти на физически лица-като жилища, гаражи, летни кухни и др. 

спомагателни обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното 
застрояване, влизащи в районите за организирани сметосъбиране определени със Заповед № 
2605/27.10.2009 г. съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ във връзка с чл.15 и не подалите декларации 
по чл.19 ал.5 от Наредба за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени 
на услуги:

- 2,1 промила върху данъчната оценка като:
- 1,2промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 0,3 промила за поддържане на ДТБО;
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.2. 3а недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед 

на Кмета № 2605/27.10.2009г.
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.3. 3а подалите декларации по чл.19 ал.5 от Наредба за определяне и администриране 

на местните данъци и такси и цени на услуги:
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.4. За нежилищни и производствено - стопански имоти на физически лица-като 

търговски, производствени, селскостопански и др. подобни обекти, в районите определени 
със Заповед на Кмета № 2605/27.10.2009г. и не подалите при условията на чл.19а (1) от 
Наредбата на Общински съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана 
за вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. - предходната година.

- 10 промила върху данъчната оценка т.е. върху отчетната им стойност; в т.ч.
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.5. За нежилищни имоти на физически лица извън районите

определени със Заповед на Кмета № 2605/27.10.2009 г.
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.6. За незастроени имоти на физически лица в регулация.
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2. Юридически лица
2.1. За недвижими имоти на предприятия-търговци и др. юридически

лица в районите определени със Заповед на Кмета № 2605/27.10.2009 г. и не
подалите при условията на чл. 19а (1) от Наредбата на Общински съвет
Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и броя на
съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11-предходната година.
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- 10 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ в т.ч.:
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2.2. За подалите декларации по чл. 19а (1)
- 6,5 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ в т.ч.;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване;
- такса за сметоизвозване на 1 кубичен метър битов отпадък в размер 23,00 лв. по 

обем на кофа и брои извозвания.
2.3 При подадени декларации на основание чл. 19 (5) от Наредба на Общински

съвет за недвижими имоти на предприятия-търговци и др. юридически лица в районите 
определени със Заповед на Кмета №2605/27.10.2009 г.

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2.4. За имоти извън районите определени със Заповед на Кмета № 2605/27.10.2009 г. 

за сметосъбиране, за почистване на уличните платна, тротоарите, площадите, алеите и 
парковите и др. територии за обществено ползване.

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
3. Наемателите на общински имоти заплащат съответната такса.
ІV. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-210/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно изменение и допълнение на Решение № 381/26.11.2009 г. на ОбС 
Монтана за обявяване на конкурс за възлагане на автобусна линия от общинска транспортна 
схема на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от Дневния ред, отнасящо се до 
допълнение на критериите за обявения конкурс за автобусна линия Монтана-Д.Белотинци.
Вносителите? Няма. От залата? Искам да кажа, че след като се представиха решенията на Областния 
управител, по негова инициатива, приехме мотивите, които Областния управител направи връщането 
за ново обсъждане на това решение и приехме съгласувано с Областния управител на тези промени, 
които предлагаме днес. Има ли някои от залата, които желае да вземе отношение? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване. 

  
Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев     ----
Иван Славчов ---- д-р Тодоров    ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров     За
Иво Иванов  За Юлиан Александров  За
Ивета Станкова За
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28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 393

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Към т. 3 за утвърждаване на критерии и показатели за оценка на кандидатите от 
Решение № 381/26.11.2009 г. променя т. 4 така:

4.
Социални облекчения и цена на 
билетите

4.1. Социални облекчения 1
За всяко предложено социално 
облекчение кандидатът получава по 
една точка

2. Променя т. 6 от Решение № 381/26.11.2009 г. така: „Определя следните курсове, 
които да се изпълняват с автобуси за превоз на трудноподвижни лица (чл. 18, ал. 1 от 
Наредба № 2/15.03.2002 г. на МТИТС):

№ Наименование на автобусната линия

Час на 
тръгване от 
началната 

спирка

Час на 
тръгване от 

крайната 
спирка

1 МОНТАНА - Д. БЕЛОТИНЦИ без събота и неделя 08.00 08.25
2 МОНТАНА - Д. БЕЛОТИНЦИ 12.15 12.40
3 МОНТАНА - Д. БЕЛОТИНЦИ 18.05 18.30

3. Променя т. 7 от Решение № 381/26.11.2009 г. така: „Възлага на Кмета на Община 
Монтана да изготви конкурсната документация и определя цената й на 5,00 лв. (чл. 22, ал. 2 
от Наредба № 2/15.03.2002 г. на МТИТС).”

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-211/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по 
реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред, а именно запазване на 
строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ, 
върху земя – общинска собственост, които е регламентиран в настоящия момент в § 17 от ЗУТ. 
Вносителите? Има вече и последната справка, която поиска една от комисиите, фактически отпада 
становището им, която се отнасяше до това, да бъдат платени дължимите наеми. Има ли някой който 
желае да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване.  

   
Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
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Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев     ----
Иван Славчов ---- д-р Тодоров    ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров     За
Иво Иванов  За Юлиан Александров  За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 394

На основание § 17, ал. 1 от Преходните разпоредби на Закона да устройството на 
територията и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Запазва на основание §17, ал. 1 от Преходните разпоредби на Закона за 
устройството на територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от Кмета на 
общината изградените строежи по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ с временен 
статут, като удължава срока на договорите с наемателите на тези обекти до 31.12.2010 
година.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-212/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно продажба на недвижим имот – земеделска земя, частна общинска 
собственост на оземлен гражданин, чрез прехвърляне правото на собственост по Наредбата за 
оземляване на безимотни и малоимотни граждани.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред. 
Вносителите? От залата, има ли някой, който желае да вземе отношение? Не виждам. Тъй като до 
края на тази година това право имат онези, които са оземлени, изявил е желание само един. 
Подлагаме предложението за решение на поименно гласуване  

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев     ----
Иван Славчов ---- д-р Тодоров    ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров     За
Иво Иванов  За Юлиан Александров  За
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Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 395

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 35, ал. 4, т. 2 от Закона за общинската собственост, във връзка с 
§23, ал. 2 от преходните и заключителни разпоредби на Правилника за прилагане на 
закона за собствеността и ползването на земеделските земи

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Дава съгласие да бъде изплатена в срок до 31.12.2009 г. изцяло стойността на 
земеделска земя, недвижима частна общинска собственост, имот №022390, представляващ 
нива, ІІІ категория, с площ 9.183 дка, намиращ се в землището на с. Белотинци, Община 
Монтана, от Ангел Цветанов Петров, живущ в с. Белотинци, Община Монтана – оземлен, 
чрез прехвърляне правото на собственост по Наредбата за оземляване на безимотни и 
малоимотни граждани, по цена на останалата стойност на земята, след плащането на 
годишните вноски за 2006 г., 2007 г. и 2008 г., определена в решение №1/05.01.2005 г. на 
Общинска служба по земеделие и гори гр. Монтана, увеличена с официалния инфлационен 
индекс на потребителските цени за периода от 01.10.2008 г. до 30.09.2009 г, публикуван от 
Националния статистически институт, който е 100.2%.

2. Одобрява цената на горната земеделската земя от 390.73 (триста и деветдесет и 
0,73) лева.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-213/11.12.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно промяна на решение №388 от протокол №33/26.11.2009 г. на 
Общински съвет гр. Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от Дневния ред, а именно промяна на 
Решение №388 от Протокол №33/26.11.2009 г. на ОбС-Монтана. Тази промяна се наложи след 
контрола, който указва Областния управител по отношение на приемане на наши решения и в тази 
връзка е направено и настоящето предложение за решение, с което коригираме Решение №388. 
Вносителите? От залата? Не виждам. Тъй като се отнася до имот общинска собственост, поименно 
гласуване:

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов За
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев     ----
Иван Славчов За д-р Тодоров    ----
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Иво Гигов ---- Тодор Тодоров     За
Иво Иванов  За Юлиан Александров  За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 396

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. В първа точка след думата „срок“ се добавя текста „на действие от 10 години до 
влизане в сила на договор между В и К асоциация и В и К оператор“. 

2. Точка втора отпада. 
3. Трета точка става втора.

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-214/15.12.09 г. Докладна записка от Ани Стаменова–Председател 
на ПК по Молби и жалби на граждани, относно приемане решение от ОбС – Монтана по молби 
и жалби на граждани.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от Дневния ред, а именно докладна от 
Ани Стаменова–Председател на ПК по Молби и жалби на граждани. Ани Стаменова? Няма. Някои от 
залата? Това са молбите и жалбите, които за тази година приключваме, като разглеждане в комисиите 
и в ОбС. Има още 7-8 жалби, които са с копие до нас и по които не трябва да вземаме отношение, 
като ОбС, но така или иначе, като прецени комисията може да изрази отношение в ОбС, но те са 
адресирани да Кмета на общината, с изразено становище и до нас са с копие. С това решение 
фактически ще приемем онези, които сме длъжни да приемем, като решение и съответно да изразим 
становище на ОбС. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Не виждам. Това решение се 
приема с обикновено гласуване, поради което – Моля онези от вас, които са „за” това предложение за 
решение да гласуват 

„за” – 30, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 397

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. По Молба с вх. № 26-00-47/05.11.09 г. от СК „Монтана Мотор Спорт” – относно отреждане 
на терен за мотописта.

Общински съвет – Монтана приема Становището на Общинската администрация с изх. № 26-
00-47/30.11.09 год.

2. По Сигнал ИО-01-04-303/08.10.09 г. от изп. Директор на „Акупласт” АД-Монтана, относно 
спазване на ЗДП.

Общински съвет – Монтана приема отговора на Община Монтана с писмо № ИО-01-04-
303/10.11.09 г. и приетите мерки от РПУ-Монтана с изх. № 66-00-215/25.11.09 год.

3. По Жалба № 94-00-389/07.08.09 г. от живущите в ж.к. „Младост 1” бл.25 и бл.27, относно 
строителство на подземни гаражи.

Общински съвет – Монтана приема отговора на Общинската администрация за спазване 
изискването на Закона в такива случаи.

4. По Жалба № ИО-01-04-324/28.10.09 г. от Маргарита и Йовко Доганджийски и Петър 
Петров, относно поведение на служител в Отдел Местни приходи.
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Общински съвет – Монтана приема отговора на Общинската администрация за предприетите 
действия.

5. По Искане № 29-00-42/27.10.09 г. от МБАЛ „Д-р Ст.Илиев” АД, относно осигуряване на 
средства за МБАЛ. 

Общински съвет – Монтана приема отговора на Общинската администрация.
6. По Искане № 94-М-977/02.09.09 г. от Мартен Калеев, относно искане за предоставяне 

парични средства за издаване на книга.
Общински съвет – Монтана приема отговора на Общинската администрация за невъзможност 

на този етап за решаване на този проблем.
7. По Жалба № ИО-01-04-281/16.09.09 г. от Николай Димитров, относно решаване на 

имуществен проблем – замяна собственост-недвижим имот.
Общински съвет – Монтана приема отговора на Общинската администрация за решаване на 

поставения въпрос – наличие на висящи съдебни дела и последващо производство по доброволна 
(съдебна) делба и преценка на техническа възможност според изискванията на ЗУТ. 

8. По Жалба № 06-00-226/17.09.09 г. от Областен управител, относно решаване на проблеми 
по §4 от ЗСПЗЗ подадени от група граждани.

По поставения въпрос е даден отговор от компетентните органи – Кмет на Община Монтана, 
Областен управител и Министерски съвет, включително и съдебни решения.

Общински съвет – Монтана не е компетентен според Закона за решаване на поставените 
проблеми. Приема отговорите на компетентните органи, изброени по горе.

ТОЧКА СЕДМА: ПИТАНИЯ

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка последна от днешния Дневен ред, а 
именно питания към Кмета на Община Монтана. На предишната сесия такова питане отправи д-р 
Джурджов, но пропуснах в началото да му дам отговора. Докато Джурджов се запознава с отговора, 
моля онези от вас, които имат питане към Кмета на Община Монтана да заповядат. Моля за нови 
питания към Кмета. Има ли желаещи? Заповядай Камелия Цветанова Трифонова.

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Кмете, въпроса ми отново е свързан с детските 
градини. Преди няколко дни в няколко медии се завъртя една тема, относно плащането на такси в 
детските градини. Става въпроса, затова че в Закона за народната просвета в чл. 20 от този Закон е 
посочено – „Подготовката на децата за училище една година преди постъпването им в първи клас е 
задължителна и се извършва в подготвителни групи към детските градини или в подготвителни 
класове в училище, като родителите или настойниците се освобождават от заплащането на такси”, 
горе долу същото е записано и в чл. 30 от Правилника за прилагане на този Закон и тъй като доста 
родители на деца от град Монтана, чиито деца са в подготвителни групи в детските градини в града, 
поставиха въпроса, че те си заплащат такива такси, както и всички останали в детските градини. 
Искам да попитам, на какво основание заплащат тези такси и правилно ли е това?

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Г-н Кмете, сега ли ще отговорите? Заповядайте.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н председател, г-жо Цветанова, вероятно следващия месец или 

най-късно през февруари ще се върнем отново на тази тема – таксата. Желанието на новия екип на 
Министерството на образованието, младежта и науката за следващата година е освен децата, които са 
в предучилищна възраст, задължително обучение да има и за петгодишните. Предишния министър, 
сега мой колега г-жа Фандъкова това в Сандански на годишната среща на местни власти беше 
коментирано. Така че, при всички случай в рамките на следващата учебна година, което означава за 
нас в следващата календарна ще има най-вероятно промяна в тази взаимоотношения между 
делегирани, местни и държавни дейности. Ще направя проверка и справка, за да Ви кажа, какво в 
момента сме събрали, колко е план сметката за годината и към какво след това ще се върнем, за да не 
говоря наизуст. В първата част на въпроса искам да кажа, че малко ме изненадахте, но искам да Ви 
кажа предварително, че голяма част от моите колеги в момента внасят предложение в това число най-
голямата и най-богатата община – Столична община, която в предварителния план коригира таксата 
от 40 на 60 лв. Тъй като в рамките на нашата такса има много освободени по различни поводи и 
начини, заедно с отчета за 2009 год., като представим план сметката за 2010 год. тогава ще направя 
предложение за това, какви средства заделя държавата, какви трябва да заделим ние за тези около 
1 800 деца, които са в момента в целодневните детски градини на територията на града и на всички 
филиали, които са в селата, защото селските градини, градините в селата са филиали на други. Така 
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че ще отговоря малко по-подробно, като приключим на 30.12. окончателно с всичко онова, което 
трябва да мине, като разплащане, на практика за бюджетните звена това е утре, но иначе банките са 
до 30.12. Така че малко повече информация, какво сме събрали, от кой сме събрали, на какво 
основание сме събрали, какво не сме събрали и защо не сме събрали, всичко това, когато 
коментираме таксата за следващата година. В зависимост от този анализ и от тази оценка ще направя 
предложение или да се запази или да се промени таксата, защото таксата доста изостава от всичко 
останало, което по един или друг начин се налага да коригираме. Така че за следващата сесия г-н 
Председател, заедно с отчета за 2009 год. вероятно през януари, приемаме че това е последната ни 
сесия преди Коледа и Нова година освен разбира се и други анализи ще има и подобен анализ и 
тогава ще отговоря по-точно, какво, от къде и на какво основание е събрано и какво не е събрано. 
Защото моите притеснения по-скоро са във втората част, ще има промени в структурата на 
администрацията, след като ще има лице, което ще бъде назначено за публични вземания, относно 
всички нередовни длъжници на Община Монтана без значение дали става въпрос за юридически или 
физически лица, отпадат ангажиментите към Агенцията за държавни вземания, прехвърля се едната 
част през НАП, втората минава през общините, засилено действие и контрол ще има. Аз говоря за 
таксата, но малко променям въпроса в другата посока, ще засилим действията срещу нередовните 
платци без значение, какви са и кои са, ние и сега го правим, но има още какво да се желае. За 
съжаление не мина предложението на общините да не обслужваме лица, които имат задължения към 
Общинския Бюджет, защото се оказваме в парадоксални ситуации, ние дължим едни пари, на нас ни 
дължат други пари, всичко това трябва да бъде събрано до край. Така че ще Ви отговоря на 
следващата сесия, вероятно около 20.01.2010 год.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Джурджов, готов ли си вече по 
отношение на отговоря, който Ви дадохме?

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Да, готов съм, даже и ще питам. От отговора съм доволен, 
въпросът е това, което каза г-н Кмета, тази Тарифа за базисни наемни цени просто плачат за 
актуализация, това са смешни наемни цени. Всеки знае, че в банката за 0,20 лв. да се преведат взимат 
3,00 лв., а тя плаща за наемно место 2,40 лв./кв.м.       

Сега и питането ми, във връзка с Докладна записка 08-01-211 за временно устройствен статут. 
Всички знаете, че в кварталите включително и в центъра на Монтана има постройки изпълняващи 
функциите на гаражи и с меко казано никакъв статут. Какво е виждането на Общинската 
администрация и съществува ли вариант, тези временни постройки да заплащат наем? Би трябвало 
всички граждани да са равни, да изпълняват задълженията си, поне в Пловдив това го има, по тази 
логика следва, че едни плащат други не. Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Джурджов. Има ли някои друг, който желае да 
постави питане или въпроси към Кмета на Община Монтана? Не виждам.

Преди да закрия сесията искам да направя няколко съобщения.
Първото е по „любимата” тема ОМЦ искам да кажа, че исканото производството, което беше 

образувано по повод на изпълнителните листове и е в Апелативния съд е отложено за 07.04.2010 год., 
като повода за отлагането е – Не е извършена икономическа експертиза – съда е „пропуснал” да 
съобщи на вещото лице да направи икономическата експертиза.

Другото дело, което заведох, като Сигнал към Прокуратурата по ваше решение, решение на 
ОбС, имате информация, затова че делото е също в Апелативен съд, прокуратурата отказа поради 
това, че по Закона за амнистията и т.н. да не повтарям тези неща, защото вие всички сте в течение на 
това, отиде в Окръжен съд, Окръжен съд потвърди постановлението на Окръжна прокуратура, 
Апелативен съд обаче не е на същото мнение по повод на нашата Жалба, която отправихме чрез 
Окръжен съд до Апелативен съд – София, отменя решението на Окръжен съд – Монтана и е отменено 
постановлението на Окръжна прокуратура. По този повод разследващите органи са поискали 
удължаване на срока и срокът е удължен с определение на Окръжна прокуратура от 26.11.2009 год. с 
още четири месеца, този срок е даден на разследващия орган да попълни доказателствата, да направи 
анализ на тези доказателства, защото това е пропуск до сега от квалификацията на това деяние и 
фактически след четиримесечен срок те трябва да предоставят на Окръжна прокуратура становище 
по което Прокуратурата да се произнесе с постановление за образуване на наказателно производство 
и отново да тръгнем по този път, по който току що ви съобщих – Окръжен съд, Апелативен и т.н. това 
е по отношение на ОМЦ, което като информация ви предоставям на днешната сесия.

Другото съобщение това е – Днес от 17,00 ч. в р-т „Плаза” ще се проведе мероприятие за 
обявяване Спортист на годината за Община Монтана. ПК за Децата, младежта, спорта и туризмът са
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дали своите анкети и предпочитания, но чувствайте се поканени всички вие. Мисля, че няма да е 
излишно онези, които проявяват интерес да се чувстват поканени на тази среща за Спортист на 
годината, няма да е безинтересно и без значение да отдадем значимото на спорта в Община Монтана.

Другото ми съобщение – Излезе Държавен вестник бр.99 в него е Държавния бюджет 2010 и 
съм подготвил един пакет материали, извадки от закона, които се отнасят специално до нашата 
община, която ще я предоставя на Председателя на ПК по Бюджет и финанси, но така или иначе 
всички онези от вас, които имат желание да видят как вървят и какви са ангажиментите на Държавата 
към общината могат да се запознаят в Закона за Държавния бюджет бр.99 на Държавен вестник.

Искам да ви кажа и следното, че онези съдебни заседатели, които ние утвърдихме през 
септември месец са утвърдени от Апелативен съд. След Нова година Окръжен съд – Монтана ще 
направи необходимото да се извикат тези хора, разбира се с наше съдействие и съответно да положат 
клетва, като съдебни заседатели.

Това исках да ви съобщя на днешното заседание, последно за тази година на ОбС – Монтана. 
Искам на всички вас да пожелая Весела Коледа и успешна 2010 година. 

Закривам тридесет и четвъртата сесия на ОбС – Монтана.

Заседанието бе закрито в 15,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/


